Table of Contents -

Note: This Table doesn’t contain sub-chapters of each chapter (There are only a few chapters with sub-chapters), so you have to discover it yourself, I guess…

1. Introduction

2. Redefining Morals & The Self

3. Cynicism & Mindset theory

4. Mastering the Art of Deception

5. Reputation & Concealing Intentions

6. Appealingness & Establishing rapport ASAP

7. Manipulation Basics

8. Masking

9. False memory implantation

10. Gaslighting

11. Triangulation

12. Dark Triad

13. Negative Labeling

14. Push-pull or Hot and Cold

15. Lowering Self-Esteem of Others

16. Isolation

17. Brainwashing

18. Exploitation

19. Coercion, Blackmailing

20. Conditioning & Reinforcement (Positive & Negative) 21. NLP (Neuro-Lingustic Programming) Manipulation

22. Important Tips & Tricks

23. Subjugation

24. Cognitive Biases

25. Propaganda

26. Psychological Warfare & Thought processes

27. Mass Manipulation

28. Exploiting beliefs, starting cults, cult indoctrination 29. Making your own Manipulation Techniques

30. Conclusion

Made by D4RKH0R1Z0N, Socials -

GitHub - @d4rkh0r1z0n

Discord - @d4rkh0r1z0n

Instagram - @d4rkh0r1z0n

Reddit - u/d4rkh0r1z0n_original

1. Introduction

This is supposed to be a complete guide to becoming a master manipulation, but the topic of this book is completely about manipulation, other topics like persuasion and more basic stuff isn’t really covered, I recommend reading more books, like The 48 Laws of Power, and the philosophy of Niccolo Machiavelli which is known as Machiavellianism, this book is supposed to be a step-by-step guide to Manipulation and encouraging to become a rational thinker, become an atheist, redefine moral, and

attempt to show the chaos and psychological warfare in everyday life, encourages cynicism, and Machiavellianism, so this may or will not settle with most people, this might go against what you stand for if your religious and reveal the brainwashing, cult-like dynamics of the religious world and definitely isn’t for a good guy, this is to make the point “It’s bad to be good” at least most of the time (except when you have manipulate someone, you can act like you’re a good person), it’s good to wear a mask (Metaphorically), a face that others see which hides your true intentions, this might cause instability in some people if they really decide to take a deep dive into this topic and may support Nihilism for some people (Unlikely), I wrote this book to gain and maintain power, basically Machiavellianism but this book is focused on the manipulative, deceptive. I might soon, and you should as well consider like me to follow the path of Machiavellianism, just like the book recommends you to (partially?), things are kind of written in a little extreme manner so think about what can be done in reality…

Note: I wrote this book, I’m 12-13 (Teen) so might be just a little cringe or not cringe and contain extreme ideology and might present Manipulation, Deception as the key to success, which might be partially true or partially not (I’m talking about the first few chapters of the book)

“There is no point in being theoretical when in reality it never works”

With that in mind this book is designed to be practical and is practical except for some philosophical ideas in the beginning which might be not practical and says to actively protest and be rebellious, and we know where that leads… Death (I’ve mentioned about this almost countless times because I know from experience it’s not good to be open), so I should have mentioned it earlier than the later chapter that I have mentioned it but not in depth (Conceal your intentions), so just keep this in mind, don’t be outright rebellious in the public but you can mentally, you can keep it to yourself but when you reveal it to society, it isn’t good and you’ll be labeled as an “Extremist” (I think that’s what it is called), well… It’s just a disclaimer that the next two chapters are going to be about kind of Extreme Ideas, but don’t quit, only losers quit, and your not a loser… or Are you? Just wanted to tell, Conceal your Intentions, it’s the most important thing before starting, don’t make big changes in your lifestyle, be subtle… I haven’t really done this in my life and I don’t want people to think I’m like this, I’m a honest & friendly person, and not a Sadist…

Read all the chapters, each sentence and word, don’t skip anything and don’t jump chapters, read in a systematical way, from Chapter 1, all the way to 30, don’t worry it isn’t a long read, most chapters are like 2-3 pages, and totally like 40 pages, shouldn’t be a burden (It’ll help your life), probably exaggerated a bit or too much, but who cares? Just continue…

Note: I’m not a politician, I’m a student and I’ve been studying this field of Manipulation, Deception, and Dark Psychology if you’ll call it, for 2 years almost, and I’ve just wanted to get a upper hand, I rank quite high on the Dark Triad but that doesn’t mean I’m a bad person, I help a lot of people, and even the readers of this book… (Content might be a little exaggerated)

- D4RKH0R1Z0N

This Project was started at October 2023

2. Redefining Morals & The Self

Right now, at this moment, think about your perspective on morals…

Now, if you, like most people, believe in God, virtue, and that you should not commit sins.

Well… Throw that out of the window, more like, out of your head… Think again, if you follow the general laws and restrictions, what is going to happen? You only live once… and you don’t want to be held back from your full potential, and if you want to use your full potential you,have to get rid of moral, empathy and remorse, use the system described below which, is used by Machiavellians…

Now, stripping away Empathy and Remorse, the best way or the only way is exposure therapy, by watching gore, fights filled with blood and anger, and surviving in an unstable environment it subconsciously influences you, hurting somebody, like a newborn or anyone incapable of defending themselves, emotionally detach yourself, spend some time alone & in misery, when you feel guilt or empathy, remind yourself it is only for the weak, and use affirmations, think that I don’t feel guilt, turn it into Sadism, enjoy their pain, isolate yourself, think rationally, think clearly, free of emotions only through your mind & reject the thought of your heart, redefine what’s right & what’s wrong, free your self from the chains of religion and moral, forget about god, GOD DOESN’T EXIST, THERE IS NO SINS OR

VIRTUES, do what you want, after all you only live once, it’s your right to do anything you want, it is also your right to -

It’s your right to change your mind when you want

It’s your right to not justify your behavior with excuses, or never justify it & don’t give a fuck

It’s your right to be illogical in your decision-making

It’s your right to say, “I don’t know.”

It’s your right to decide which of other people’s problems you have a responsibility to solve.

It’s your right to say, “I don’t care.”

It’s your right to express your opinions, no matter what

It’s your right to decide what best for you

It’s your right to not believe in god, or other philosophical ideas It’s your right to be rebellious

It’s your right to be Unique

It’s your right to do what you want

Learn to say no to people, learn to not give a fuck, stop saying “But I don’t know how…”, just go outside and do it. You can be wrong or right, there’s nothing wrong with being wrong. With that I conclude this section of the book, and say use this information, and use your imagination, creativity & your brain to forget about god, good, accepting social norms, empathy & remorse and instead say Fuck it, and do what you want, no matter the limits of society projects on you which is simply not right…

3. Cynicism & Mindset Theory

Do you trust people? Strangers? Close Friends? Family? or yourself? A thing I should have mentioned earlier is to remove trust. Do not trust everything you see, Stop being dumb.

open your damn eyes. You are being manipulated by society and even by your parents, and everybody. you have been fed information about morals which is useless, school has programmed you to be a slave and obey, you have been said to accept social norms, to fit in, to be a person that everyone likes, being liked is a thing we will discuss later, it is important to be liked and used for manipulation of course, but other things? Useless… let that sink in, think… Your parents have told you to follow the rules, ok. . You should but not the ones that are holding you back, their teaching you religion, a belief system… or should I say a business model to control dumb people, develop a Nihilistic view, or more like a Scientific View, Atheistic, You shouldn’t be a slave, be free of will, school is literally denying you of basic human rights, aren’t people influences you all the time? “Fashion/Trends”, can’t you do what you want? And do you really want to follow the rest of the people and their

“Trends”? Most people, or All of them likely are trying to make you their slaves and manipulate you for their self-benefit, so I say, Fuck their selfishness, and focus solely on yourself and your self-benefit, don’t believe anyone, inspect the truth, evaluate using your knowledge, I’m not saying don’t trust anything, like 2+2=4, if you believe 2+2 is not 4, you’re a fucking idiot, believe things that are made by other people, like some news, or beliefs, theories, not basic math, question things that are wrong, but don’t be rebellious yet, you’ll probably get killed if you just did that… We will talk on this later, now I have a theory… Mindset affects you, here’s a basic flowchart like thing?

Thoughts --> Mindset

Mindset --> Actions

Actions --> Behaviour

Behaviour --> Character

So if your able to reinforce your thoughts, mindset, actions, behaviour, slowly you’ll change your self, your thoughts affect everything, thought make you up, and thoughts makeup your mindset and so on…

4. Mastering the Deception

Controlling your body language is key in everything, persuasion, manipulation, normal life… Over 80% can be revealed about you using your body language, their it a lot of body language, so I can’t cover it all, you could buy other books on this topic, or search online but here are the main things, and this is mostly enough -

1. Go in front of the mirror & record yourself, practice your body language, practice lying, pay attention to your eye contact, hands, legs, palms, and basically everything…

2. Evaluate yourself -

Did you blink a lot? Did you stare a lot? Well you can’t see that in the mirror, so check the recording and be honest to yourself. the average blinking rate should be 1 blink per 5-8

seconds, did you scratch yourself a lot? Did you touch your face or neck? You shouldn’t, don’t touch your face or neck a lot or at all, Were you fidgety? Well this is a obvious one, you shouldn’t fidget, be confident not over-confident but stay assertive and calm throughout the conversation, don’t make big movements or very small movements, don’t move your eyes too much or stay fixed on one area… Keep your palm open, don’t try to hide

your palms, don’t rush the conversation, don’t be too slow, give a gap, 250 - 500

milliseconds, that’s about half a second, if you need to process the things that just happened, just tell them yo need to think about that, don’t breath rapidly, control your micro-expressions, keep your lips normal, don’t keep them too close, don’t open them, relax your muscles, if your sweating tell them to turn on the fan and your feeling warm, don’t turn pale, don’t move your head too much or shake it, stop delaying gestures and practice it to be on time, stop repeating words, don’t speak vaguely too much and master storytelling, relax your vocals and avoid a high-pitch voice, breath from your diaphragm, and master public speaking, avoid filler words like “like, um, hmm, you know, etc. ” too much, don’t use negative words too much and instead try adding some positive words, don’t overstate honesty, use an active voice rather than passive voice in a grammatical manner, which is Object + Verb + Subject for passive and Subject + Verb + Object for active so instead of saying “The car was parked in the garage” say “I parked my car in the garage”, and sometimes try adding a embarrassing secret about yourself as a liar would try to protect them self at all costs and would attract suspicion 3. Repeat until you master this skill

This also depends on trustworthiness, reputation/image which is discussed in the next chapter of the book

5. Reputation & Concealing Intentions

“So much depends on reputation - Guard it with your life”

-Robert Greene, The 48 Laws of Power (Law 5)

Reputation is key, in Manipulation, Persuasion, Conversations, just overall life, everywhere, reputation is one of the most important things ever, guard it with your life, keep your hands clean and image, most of the time that is, sometimes you need to get your hands dirty (metaphorically) and commit the crimes yourself as your last option or for fun, consider this with the thinking system discussed earlier, this is a thing discussed in the book “The 48 Laws of Power” by Robert Greene, I recommend reading that, it gives you the framework I’m aiming for, but it’s described in the earlier chapters too, so if you can go get it immediately, or stick on to this book, now back to the main topic, now don’t flex, but be the center of attraction most of time unless your planning your next big move, or tired or just don’t want to now, but don’t avoid the attention, showcase your skills and seem almost flawless but not completely, you need a balance so people don’t suspect you, keep your intentions with yourself, don’t reveal it to anyone not even to your close ones or family, control your mouth, you need to shut up more about your plans and intentions, people will try to stop you, demotivate and try to seek sadistic pleasure, keep it all a secret, if you can’t showoff, be careful and hide your plans, it’s more that’s hidden that matters than whats shown, just keep in mind what you do, and never let your emotions get the best of you… and keep in mind, NEVER REVEAL YOUR TRUE INTENTIONS

PROTECT YOUR REPUTATION AT ALL COSTS, GUARD IT WITH YOUR LIFE

KEEP YOUR HANDS CLEAN AS MUCH AS POSSIBLE AND COMMIT YOUR CRIMES THROUGH OTHERS

And as discussed earlier on deception, a trustworthy image is important, so we will discuss on Deception + Reputation, try to not lie unnecessarily or too much, make others believe you, say the truth or at least make it look like you ONLY SPEAK THE TRUTH, and the next time you lie, they will instantly believe you without much suspicion or none at all, fabricate the lie in truth, like 80% truth and 20% lie, or better 95% truth and 5% lie, it doesn’t matter just hide the lie inside the truth, guilt trip them, guilt tripping will be discussed later, so keep your eyes open as it is very important…

6. Appealingness & Establishing rapport ASAP

We all have vulnerabilities, in Social Engineering, there are some main 7 of them that we can exploit a lot, we’ll discuss this later, for now we will see Familiarity, when talking to someone, when you get to know each other, you need to keep your ears open, note down everything in your mind, notice their vocabulary and tone and body language, if their feet it facing you while speaking their most likely interested in the topic, and if it’s not then their probably bored, but that is not always true, only in most of the circumstances like

~80-90%, look out of other signs, are they rolling their eyes, distracted, trying to ignore?

Ask them what they are interested in, even like small things like “What’s your favorite colour?” or other ones too, “What’s your favorite {subject}?”, like music, colour, qualities in friendship, sport, etc… and say that you like them too, make them feel like your almost or even exactly like them, have your own preferences rarely, try not to stir up arguments, next thing to do is very important and one of the best things you can do, Mirroring, copy their body language, delay the copying by 30-60 seconds, copy their vocabulary, use similar words, try to use new words rarely to seem smart, but not too much, copy their vocabulary, listen actively and make it seem like your interested genuinely, and make it seem like you care about them and their emotions, know when to stop tho and not seem like a fucking copycat or a creep? Don’t disrespect them, try to seem respectful, use humor, ask open-ended questions, offer some fake or even real compliments, after establishing rapport, your on your way to manipulate them, you have to keep establishing rapport and building trust for a long time and make them trust you completely, then Manipulation is your next step…

7. Manipulation Basics

For a Successful Manipulation, we need to look for the basic and main components of it -

1. Emotional Intelligence - Being able to understand the others emotion and thinking patterns, how they are feeling and possibly predicting their next move or reaction 2. Social Skills - Public Speaking, Confidence, Assertiveness, Being Calm, Negotiation, Leadership, Arguing Skills, etc…

3. Trust - They need to believe you, this is done through Establishing Rapport as discussed in the previous chapter

4. Deception - Also discussed in one of the previous chapters, mastering deception is key in anything, it’s a basic survival mechanism

5. Controlling/Concealing the other persons aggressive behaviour 6. Avoiding Suspicion

7. Staying aware, you could be getting manipulated too, always stay aware 8. Have ruthlessness, and no mercy when it is necessary

9. Fear Manipulation - Fear Influencing, Intimidation

10. Influence - The person should be open and agree to your opinions 11. Manipulation - Flattery, blackmail, and Guilt-Trips

As said in one of the previous chapters, guilt-tripping is a basic technique, required for some manipulation techniques, guilt-tripping is where you trick the victim into feeling guilt, for example, let’s look at a conversation by person A and B -

B: "Why are you asking me all these questions? What did you do?"

A: "I don't know what you mean, I'm just trying to be supportive and make sure you're okay."

B: "You're acting suspicious, like you're trying to make me feel guilty about something."

A: "I'm not trying to make you feel guilty, I'm just concerned about you. You seem stressed lately."

B: “Are you sure? Are you trying to Manipulate me?”

A: “So, you don’t trust me? I thought we were much better friends! I wouldn’t think of such blaming from you of something that I would never do! I’m truly disappointed… :(”

B: “Oh, sorry I didn’t mean to, I just though you were…”

A: “Ok, I think you clearly have trust issues, you clearly don’t trust me”

B: “Sorry, I didn’t mean too… It was my fault, I will not suspect you, I promise I will be a good friend… Please forgive me…”

Ok, maybe just a little exaggeration, but I promise it works on 99% of the people, except the people who have a brain, or the people who have read this book… you can use your imagination and create convincing stories and as mentioned in the Deception chapter of this book, you can start guilt-tripping, and that’ll be the first manipulation technique, now, we will delve deeper and explore the true Unethical Manipulation Techniques…

Note: Guilt-Tripping is also considered a little Unethical…

8. Masking

Before that, last topic and one of the most important topic, Masking, you can be however you want, but if you just go into the public and reveal your rebellious or even your genuine opinion which are against the social norms, you most likely, if not definitely be killed, being an anarchist and trying to overthrow the government will get you a title of being a “threat”

to society and the country because people with high power don’t want to lose it, or other sensitive topics that society wants to censor like True Freedom, Thoughts of rebellions, Secrets of the Government, etc… you get the point, you can’t just go around telling people your desire to kill people for fun or just because you hate them, same goes for religion, but don’t change yourself for that, if you do change yourself from the bottom of your heart or cortex of you brain because the others say so, you’re fucking weak, so the solution to this is to create a mask, not a physical one, a metaphorical or psychological, just to hide for sometime before executing a big plan or creating common ground to exploit familiarity, or both, it’s crucial to just live, conceal your intentions, learn to control your mouth like I’ve already said, don’t give out information about your plans or personal life, keep it a secret, I’ve discussed this throughout the entire book, like exploiting familiarity, and concealing your intentions, etc… but I’m bring this up again so you don’t forget, keep it in mind at all times, don’t trust anyone and don’t leak your secrets, that’s all you need to know before proceeding…

9. False Memory Implantation

This is not as hard as some of you might think, it’s quite easy, in a study, few people were randomly selected and had a talk with the police, the police knowing the people were innocent asked them lots of questions, they asked them about the crime the committed last week or 2 ago on stealing a store, even tho they have not stole anything, first few times, the subjects denied and the police just kept repeating and add some more detail, but before that, keep in mind that it’s the police, most people if they see the police they are struck with fear & shock, the title gives them a sense of authority, as we will seek in later chapters it can be exploited, so next the people stopped denying and started questioning their memory, most people forget what they had for breakfast yesterday morning, the older the victim the better the results, after they have started doubting themselves, the brain fills the gaps with fake information based on the given data which is the current data provided by the police, then the people stop denying and started apologizing, or accepting the crime, they even created clear details which the police didn’t even mention, but the thing is after monitoring their activity and knowing they didn’t do anything, they still managed to implant False

Memory, just be strong in your opinion, and persuade them, be confident and make them question their own memory, this is important for the next topic…

10. Gaslighting

You must have or definitely have heard about gaslighting because it’s so popular but it’s not so easy to execute and you don’t know what it is really because there is gaslighting about gaslighting itself, almost no one on your normal social media platforms or news outlets as far as I know have reveal the true method, the say it is just about deception and lying, fake it till you make it, but it’s not, it’s not too complex or too simple, and if you don’t know don’t worry, below I have provided a step-by-step guide to execute gaslighting -

1. Build a relationship. Get to know the target well and gain their trust.

2. Isolate the target. Keep them away from friends, family, and anyone else who might question your behavior.

3. Make the target question their own reality. Point out inconsistencies in their memories, and challenge their perception of events.

4. Deny the target's feelings and experiences. Tell them they're overreacting, and that their recollections are wrong.

5. Shower the target with false compliments and love. Make them feel special, so they're less likely to question you.

6. Provide alternative explanations. When the target remembers something, offer a plausible alternative version.

7. Control the narrative. Repeat your version of events often, and insist that it's the only correct one.

8. Play the victim. Pretend to be hurt or offended by the target's accusations, and make them feel guilty for questioning you. Basically use guilt-tripping, guilt trip them 9. Minimize, deny, and blame. When the target confronts you, minimize the severity of your actions, deny responsibility, and blame them for overreacting.

10. Maintain the illusion. Keep up the charade, and don't let the target catch on to what you're doing.

Remember, gaslighting is a slow and insidious process. It takes time, patience, and a lot of manipulation. But if you follow these steps, you can make the target question their own reality and believe whatever you tell them.

11. Triangulation

This is not a trigonometry class, yes, it is actually called Triangulation, and it is a very suitable and good name for the Manipulation Technique, like a triangle or more specifically the word “Tri” meaning three in which there are three people, the victim and the manipulator of course, and a third person, this person can be used by the manipulation to invoke jealousy in the victim, not only jealousy but envy, create conflict and disagreement between the Third person and the victim, creating competence, create an affection for the manipulator to outdo the third person and try to win love of the

manipulator, the manipulator can stir up conflict and create dependence, you can even do this at a larger scale, a method know as “Divide and Conquer” by Machiavellians, so below is the step-by-step guide -

1. Plant the seed of conflict

- Person A tells person B that person C said something negative about them.

- Person B then confronts person C about the alleged comment.

2. Fuel the conflict

- Person C denies making the comment, but person B insists they heard it from person A.

- Person C then starts to doubt person A's trustworthiness.

3. Create division

- Person A and person C start to distance themselves from person B.

- Person B feels left out and isolated.

4. Manipulate the situation

- Person A then offers to mediate between person B and person C.

- Person A claims they can help resolve the conflict and restore harmony.

5. Exploit the situation

- Person A uses the conflict as an opportunity to gain favor with person C and person B.

- Person A positions themselves as a helpful mediator and peacemaker.

6. Maintain control

- Person A continues to stir up conflict between person B and person C, keeping them distracted and divided.

- Person A uses the conflict to maintain power and control over both person B and person C.

7. Consolidate power

- Person A eventually gains the trust and loyalty of person B and person C.

- Person A then uses this influence to manipulate and control both person B and person C.

8. Repeat the cycle

- Person A continues to create conflict between person B and person C, ensuring their loyalty and control over both individuals.

- The cycle of manipulation and control continues indefinitely.

By following these steps, narcissists can effectively use triangulation to manipulate and control others while maintaining the appearance of being helpful and peacemaking. The key is to constantly stir up conflict and use it as an opportunity to gain favor and influence over those involved.We will also talk about the Dark Triad in the next chapter, about Narcissists, Psychopaths and Machiavellians…

12. Dark Triad

This chapter is about The Dark Triad, this is important as you should know how different people are, people who score high on the Dark Triad are more likely to commit crimes than the average person and lack Empathy & Remorse, it consists of three personalities which are -

Psychopathy often misunderstood is where the Person is Callous, and has a Lack of Empathy & Remorse, they don’t care about anything, they are Impulsive, a psychopathy isn’t created but born, Similar to psychopaths are sociopaths, overall it’s a person who can never emotionally connect to others, they don’t have emotions Narcissism, kind of popular like Psychopaths, Narcissists are selfish and manipulative, they always want to be the center of attention unlike Psychopaths, they are very selfish and never care about others, they also lack Empathy & Remorse, they knowingly most of time use Manipulation but sometimes unknowingly might use them as well, no matter what they want to get their way, they hate being said no

Machiavellianism is not as popular as Psychopathy or Narcissism, Machiavellians are cunning and ruthless, they are calculating and they are power-hungry, all they want is power and money (sometimes), Machiavellians will do anything to get what they want which is mostly Power, they are master manipulators and have a huge influence, they conceal their intentions and charismatic, they get unnoticed because of how secretive they are which helps them stay undercover and succeed unlike the others which get diagnosed with Psychopathy, Narcissistic personality disorder or other Negative Labels, which is our next topic…

Overall, it’s used to know the dark traits of a person and we will look at Manipulation Techniques used by all of these three, we’ll have a Machiavellian approach with a mix of Psychopathy and Narcissism, you don’t really need this unless your ranking yourself…

13. Negative Labeling

Negative Labeling is a common thing in society that affects you mentally, have you heard the terms “good” and “bad”, if people see you doing stuff they don’t like and is against their interests and beliefs they will label it as Negative and use Shaming, this is widely used in the Psychology Field, even if you don’t have a serious condition, psychiatrists and psychologists, whatever you call them who do “Professional Therapy” often tell you have a serious mental health condition even if it is normal and will fix itself if enough time is given, this is done for Money of course, they make millions if not billions, they give you unwanted medications which do nothing and if you make yourself strong in terms of Mindset and trust yourself and the process you will be fine, negative labeling is a way to stop you from doing what you want and keep you under control, you can create sensible or non-sense too, if someone is doing something against your interest and they are fucking innocent and young, you can say it goes against their religion or you could make your own cult, and say it’s a sin, or you can create some mental health issues which don’t exist and diagnose them, this mixed with shaming can really mess with them if they don’t give a fuck or are a psychopath, etc… but works on most people who believe in god which is more than 92% of

people, but it might fluctuate if there is a movement against this or something, you get the idea…

14. Push-Pull or Hot and Cold

The “Push-Pull” or “Hot and Cold” technique is usually used by narcissists for creating a dependency, the victim becomes dependent on the manipulator for attention or affection, step-by-step guide below -

1. There needs to be a established rapport and strong trust, and a vulnerable victim, you need to be their only source of something they don’t have, like affection or attention, before that make sure their self-esteem is low or make it low (next topic), their needs to be no other competition and you need to be their only option of something they really need 2. The First phase is “Hot” or “Push”, this is where the victim is overwhelmed by the Manipulator by providing Attention, Affection, Support, Compliments or Flirting, this is done for some time and then move on to the next phase

3. The Second phase is “Cold” or “Pull”, this is where the Manipulator stops providing attention, affection, support, etc… and goes into a ghost mode, this makes the victim wonder why and start chasing the Manipulator

4. The Final or Third phase is where the Manipulator starts to become flirty/supportive again, and establishes a dependency

In summary, "hot and cold" or "push-pull" manipulation involves creating a highly desirable relationship, then suddenly becoming distant and unavailable, causing the victim to obsessively chase after the manipulator. The manipulator then returns, offering more attention and affection, only to pull away again. This cycle of attention and neglect creates an unstable and addictive dynamic for the victim, who is left constantly questioning the manipulator's motives and actions.

15. Lowering Self-Esteem of Others

Lowering self-esteem and confidence is key to taking over someone, manipulating or just persuading them, this is done through sabotage of reputation, etc… You need to lower their confidence, you can use Negative Labeling as mentioned before, and Negative Labeling +

Shaming and causing embarrassing memories/events to take place, sarcasm, passive-aggressive comments, “humor” based insults, isolation, you get the point, just insult them through humor, be creative with this and brush it off as jokes while carefully crafting your humor-based insults, use sarcasm, and if they try to speak up for themselves and try to get some attention, try to divert the attention of people, discourage and point out their hobbies or ambition is pointless when possible, easier done than said, label them as “Insane”, and if they are religious, gather information and point out the “sins”, that’s another reason to be non-religious, you can make cults too which we’ll discuss soon, Gaslighting and guilt-tripping, if you have done this and used your brain and got creative + intellectual, you can come up with your own ways…

16. Isolation

Isolation from other influences, friends & family is a must, it’s use for Brainwashing (next topic), step-by-step guide below -

1. Assess the situation: Determine who has power or influence in the situation and who can be manipulated. Observe their personality traits, vulnerabilities, and motivations.

2. Gain their trust: Build a rapport with the person by being genuinely interested in them and their concerns. Offer compliments and make them feel valued.

3. Create a need: Identify something the person wants or needs and create a desire for it in their mind. Make them believe you are the one who can help them get it.

4. Present options: Give the person multiple choices that will lead to the outcome you desire. Make the choice that aligns with your goals the most attractive.

5. Use pressure: Apply pressure subtly to nudge the person towards your chosen option. This can involve guilt, fear of loss, or social approval.

6. Keep them invested: Make the person believe their input and decisions matter. Give them regular updates and show that their involvement is crucial.

7. Appear helpful: Act as if you genuinely care about the person and their well-being. This will make them more receptive to your suggestions.

8. Follow up: Check in periodically to ensure the person remains on track and committed to your desired outcome. Reassure them that they made the right choice.

9. Consolidate power: Once the person has taken action based on your manipulation, begin to distance yourself from them. This will make them more dependent on you in the future.

10. Maintain control: Continue to monitor the situation and adjust your approach as needed to maintain the person's loyalty and compliance.

Make sure to cut-off external sources, like Triangulation (Important), Control of Information, Manage their friends and relationships, with all of this, slow alter their beliefs and create dependence (also can be established through the Pull-Push Manipulation Technique) 17. Brainwashing

A term that get’s thrown around quite a lot, it’s not a fast process and quite a slow one like gaslighting, I think the name is self-explanatory and if you still don’t get it, it’s just about changing one’s beliefs and thinking patterns to gain complete control or win support, often to gain complete control, read the previous chapter as it is related to this, here’s a step-by-step guide -

This will require significant effort, time, and patience. It's not a process that can be completed in a few days. To brainwash someone successfully, you must gain their trust and slowly condition their mind over a long period of time.

1. Choose your target carefully. Choose someone who is close to you, trusting, and vulnerable.

This could be a family member, friend, partner, or coworker.

2. Gain their trust. Spend time with them, get to know their likes and dislikes, and earn their trust. Make sure they see you as someone they can rely on.

3. Control their environment. Keep the person isolated from other influences and people who could challenge your control over them. This will make it easier to manipulate their thoughts and beliefs.

4. Initiate small changes. Start by making subtle changes to their thoughts, beliefs, and actions.

For example, slowly introduce new ideas and make them question their current views.

5. Use repetition. Repetition is key. Repeat the new beliefs and ideas often and in different ways to cement them in their mind.

6. Create a sense of dependence. Make the person rely on you for information and guidance.

This will make it harder for them to question your influence over time.

7. Isolate them further. As their dependence on you grows, limit their access to outside information and resources. This will make it harder for them to rebel against your influence.

8. Change their identity. Reprogram their identity to match the new beliefs and ideologies you're introducing. This will help solidify your control over them.

9. Create a trigger phrase. Choose a simple phrase that will immediately re-establish control over the person's mind. Use this when they start to question or resist your influence.

10. Gradually increase control. Once you have a solid grip on their mind, slowly increase your control and influence over their thoughts and actions.

11. Maintain control. Continue monitoring and manipulating the person's thoughts to make sure they remain subdued and obedient.

18. Exploitation

Exploitation is important just like all things in this book, here are some things you can exploit,

1. AUTHORITY

2. INTIMIDATION

3. CONSENSUS

4. SCARCITY

5. FAMILIARITY

6. TRUST

7. URGENCY

As mentioned above, they are self-explanatory if you know what they mean and they aren’t pretty complicated or maybe are, but here is your step-by-step for personal resource gain and stuff -

1. Identify your target: Find someone vulnerable or naive who you believe can be easily manipulated or taken advantage of. This could be someone with low self-esteem, financial difficulties, or a lack of knowledge in a particular area.

2. Gain their trust: Establish a relationship with your target to build trust. Be friendly, helpful, and sympathetic towards them. Show them that you genuinely care about their well-being.

3. Identify their weaknesses: Pay close attention to their vulnerabilities, fears, desires, or secrets.

Gather as much information as possible to use against them later.

4. Manipulate their emotions: Exploit their weaknesses by playing with their emotions. Use guilt, fear, or flattery to control their actions and decisions.

5. Persuade and deceive: Convince your target to do things that benefit you, even if it's against their best interests. Use manipulation tactics, such as gaslighting or emotional blackmail, to make them doubt their own judgment and rely on you.

6. Exploit their resources: Take advantage of their assets, whether it's their money, possessions, skills, connections, or personal information. Use whatever you can to further your own agenda.

6. Keep them dependent: Continuously reinforce their reliance on you. Make them believe that without your guidance or support, they would be lost or disadvantaged.

19. Coercion, Blackmailing

Coercion & Blackmailing are pretty much the same, it means “by force”, if all else fails, manipulation has failed, they deny you and everything spirals out of control… Then you can use a powerful exploit, Threat, the brain avoids pain and seeks pleasure, if you have some other neurological issues and are a psychopath and doesn’t give a fuck about anything, a nihilist and don’t care about your own life and just want to die, might not work, but most people aren’t like that, you can use this on 99.99999% of the people, you can threaten them by example holding someone hostage, threatening to kill them, loss of losing something very important, etc… that’s Blackmailing, coercion can be done by hitting them, causing pain, torture, and if you want to raise up the fear meter to MAX, and get a little scientific, you can use the following method -

Requirements - CO2 Gas tank, a machine that pumps CO2 to your blood stream, a scary threat which the victim fears like phobias, ghosts, etc…

Connect the machine to the CO2 tank and hook it to the victim blood stream, setup the machine and start pumping the CO2 directly to the blood, take a TV, or better a VR Headset and attach to the victim head, then show them something they are afraid of except their mom, something they fear really, bonus points if they have Phobias, you can use their phobias and make them feel the MAX amount of fear possible, you get the point, and the Fear Machine was really not that much required… If your interested on how it works, here’s how, the CO2 in the bloodstream causes panic in the body, and nausea, if the victim has a functioning amygdala, the threat on the VR Headset will scare them and make the amygdala inform your rest of the body there is a threat and not try to cool-down you body, if the victim doesn’t have a functioning amygdala then the CO2 tank is enough, the combo is perfect…

And we will move on to the more new information and stop most of the repetition, before that keep in mind, you can torture by sleep deprivation, brutal ways, etc… Gaslighting is important, make sure to learn persuasion and learn to control you body language, the most important things and the main framework of Manipulation is Deception, so feel free and go back to the previous chapters and revise everything mainly Deception, Guilt-tripping, Gaslighting, False Memory Implantation, Exploitation, Coercion, Persuasion, etc…

but before that we’ll learn NLP Manipulation…

20. Conditioning and Reinforcement (Positive & Negative) This chapter we’ll discuss about Conditioning and Reinforcement, reinforcement is just a part of Conditioning so I’ll just make it into one step-by-step guide, positive reinforcement is just rewarding the victim for the actions done by them you like and negative reinforcement is just punishing the victim for the actions done by them that you don’t like, that’s just it and here’s the guide -

Step 1: Choose your target. Identify the person you want to condition and make sure they are susceptible to your influence. It could be a friend, family member, or even a stranger.

Step 2: Establish a trigger. Find something that will serve as a cue for the desired response. It could be a word, a gesture, or even a specific object. Be creative and choose something that will catch your target's attention.

Step 3: Create a reward system. Determine the reward or punishment you will use to reinforce the desired behavior. Rewards can be anything that motivates your target, such as money, power, or even simple praise. Punishments can involve humiliation, isolation, or any form of negative consequence.

Step 4: Associate the trigger with the desired behavior. Whenever your target displays the behavior you want to condition, immediately present the trigger. Repeat this process consistently to strengthen the association between the trigger and the behavior.

Step 5: Provide the reward or punishment. As soon as your target exhibits the desired behavior upon seeing the trigger, deliver the reward or punishment. Be consistent and make sure the consequences are immediate and impactful to reinforce the conditioning.

Step 6: Repeat and reinforce. Continue to repeat the process, gradually reducing the frequency of rewards or punishments as the conditioning becomes more ingrained. Consistency is key to solidify the desired behavior in your target's mind.

That’s just it, for the actions which are done by them that you don’t like and don’t want them to do you use coercion, and basically a form of torture that doesn’t permanently affect them, although it can be used for extreme situations, for the actions that are done by them that you want them to do further, you just reward them with something that they like which drives them to do it again, this can be like sleep deprivation or food deprivation, or something else, you get the point…

21. NLP (Neuro-Lingustic Programming) Manipulation

NLP is very subtle and effective, It is used to influence and control others' thoughts, behaviors, and emotions without them even realizing it. With NLP, you can master the art of persuasion, manipulation, and deception. It's a powerful tool to exploit people's vulnerabilities and get what you want. Below is the step-by-step guide -

1. Understanding the Subconscious Mind: Explore the workings of the subconscious mind and how it can be influenced through NLP techniques.

2. Building Rapport and Trust: Teach readers how to establish rapport with others, mirroring and matching, and gaining their trust.

3. Anchoring Emotions:

- Choose your desired emotion to associate with a trigger.

- Create a unique trigger and elicit the emotion at a heightened level.

- Introduce the trigger and repeat the process to reinforce the association.

4. Language Patterns and Embedded Commands:

- Choose your desired command to embed within a sentence.

- Craft a sentence that sounds innocent but contains the embedded command.

- Emphasize the command through tonal emphasis or subtle language patterns.

- Repeat and reinforce the sentence with the embedded command.

5. Pattern Interrupts and Confusion Techniques: Unveil the power of pattern interrupts and confusion techniques to disrupt normal thought patterns and increase suggestibility. Provide examples and step-by-step instructions.

6. Persuasive Storytelling and Metaphors: Showcase the art of persuasive storytelling and metaphors, teaching readers how to captivate and influence through vivid narratives.

Demonstrate how to incorporate NLP techniques into storytelling.

7. Repetition - Keep repeating subtly till you succeed

22. Tips & Tricks

We will look at Persuasion tricks, psychological tricks, useful in even everyday situations!

I’ll try not go into too much detail and just kind of list these 1. The power of the word “because” - In a study it showed that when making a request only about ~50-68% of people agreed but when the same request but with a reason and using the word “because” nearly ~80-90% of people agreed. If you make a request small or big, people are more likely to agree when there is a reason

2. Contrast effect - Important one, there are two tricks you can use with this that is used in marketing, persuasion, sales, etc…

2.1. Big after small - We will look at this with an example, let’s say you go to a shop where musical instruments are sold, the shopkeeper first shows you a expensive guitar about $2,500, which you cannot really afford or be a big expense, but then the shopkeeper shows you a guitar saying it’s just like the expensive guitar and awesome quality but says it’s only $450, that’s a huge difference! So you’ll more likely buy the guitar after being shown the expensive one instead of being shown the cheaper one, this can be used for favors too, by first asking a big favor which is most likely to be denied and then asking a smaller favour, they’ll more likely or definitely agree

2.2. Small after big - The opposite of the previous one, this has almost the same application, get creative and learn to use it, let’s say you want more pocket money from your parents, if you first say can I get $100 as my pocket money, you’ll probably get denied then if you say can I get $50

as my pocket money you’ll more likely to get your parents to accept the offer 3. Anchoring - This one is almost like the last two ones, we’ll take two groups, group A and group B, we’ll ask both group the same question “What is the height of [Something like a mountain or tree]” which no one in the group clearly or closely knows, for this example I’ll take the answer as 3450m, let’s tell group A it’s above 3400m, they will probably guess 5000m or 8520m, and let’s tell group B it’s below 3500m, they’ll guess 2000m or 580m, but the answer is 3450, this is just like the previous two techniques, might have more uses or the same…

4. Reciprocity - When someone has done a favor, it’s natural for pathetic human beings to feel like they owe them one, this is exploited by religions, or your average person, etc… This is understood by everyone so I’ll move on

5. Social Proof - We’ll look at a sales example, Use fabricated testimonials, reviews, and endorsements to deceive people into thinking your product or idea is popular, and stage situations to make others conform to the desired behavior, exploiting their vulnerabilities for personal gain.

6. Keep it self-beneficial but not selfish - Manipulation, well persuasion actually, is 50% about you and 50% about the other person, think about what the other person is thinking but not too much

7. FOMO (Fear Of Missing Out) - Use scarcity and Social Proof, like a limited time deal so people will fear missing out on the deal

8. Divide & Conquer - A Machiavellianism Trick, Fuel conflict and fights between a group and separate them, after they are separated present yourself as a person who can fix the problems and help them get back together again, but still keep fueling conflict and make them dependent on you and establish yourself as the leader of the group

9. Speaking in “We” - Do not make them feel alone, and include them, don’t use “you” instead use “we” when possible and make them feel included, they feel like they’re part of a group and will be happy to help, so present a favor which benefits you but present it as it will help the group, so they don’t feel the burden of a favor and think they’re helping a group & getting something in return which is most likely false

10. Body Language Tricks -

10.1. Feet and Legs Speak: Pay attention to the direction of someone's feet and legs. If they're pointing away from you or towards an exit, it may indicate disinterest or a desire to leave.

Crossed legs can suggest defensiveness or discomfort.

10.2. Hand Movements: Watch how people use their hands during conversation. Nervous fidgeting or excessive hand movements can indicate anxiety or deception. Controlled, purposeful gestures may imply confidence and self-assurance.

10.3. Micro gestures: Look for subtle movements, such as lip biting, finger tapping, or eyebrow raising. These micro gestures can reveal hidden emotions, discomfort, or even suppressed thoughts. Train yourself to spot these subtle cues.

10.4. Proxemics: Observe the distance someone maintains between themselves and others.

Invading someone's personal space can be intimidating, while keeping a larger distance may indicate a desire for privacy or detachment.

10.5. Baseline Observation: Pay attention to someone's normal behavior and body language during regular interactions. This will help you establish a baseline to compare against when trying to detect deviations or hidden emotions.

11. Conceal your Intentions and study more on Machiavellianism: A very important thing, on the outside look like a virtuous, good, charismatic person and never reveal your true intentions and your goal from complete control and power, and study more about Machiavellianism, the philosophy of Niccolo Machiavelli and try to come up with something similar which suits you best

12. Manipulating people from a young age like since birth or like when they are 2-4 or more and understand understand what you are saying, exploit their innocence and incapability of intellectual, critical or strategic thinking, brainwashing them from a very young age will make them your perfect slave or anything you want you want them to be, their beliefs, etc… This is what most religions/cults do and a very common thing that happens in society This are some of important things to remember but not all, I recommend reading books about these, or digital videos, books, etc…

23. Subjugation

Subjugation is indeed unethical, harmful, and cruel. However, it is important to note that engaging in such actions can have severe consequences, including legal repercussions, a life spent in jail, or even loss of life. It is crucial to understand the gravity of these actions and the potential harm they can cause. If, hypothetically, you find yourself in an extreme situation like a Doomsday scenario, where subjugation may be seen as a last resort, here's a guide -

Step 1: Choose your victim wisely. Find someone who is vulnerable, easily manipulated, and desperate for validation or acceptance. This works on almost everyone if you take the most extreme measures, but if they are Nihilistic, stubborn and just want to die or willing to never be subjugated no matter if they die, but this should work on 99.99% of people, this was just some unwanted shit so move on to the next step…

Step 2: Establish control over every aspect of their life. Monitor their every move, control their finances, dictate their relationships, and invade their privacy. Strip away their autonomy and make them utterly dependent on you.

Step 3: Break their spirit. Employ psychological and emotional abuse tactics such as constant belittlement, humiliation, and degradation. Crush their self-esteem and make them believe they are worthless without you.

Step 4: Isolate them entirely. Cut off all their connections to the outside world. Sever their ties with friends, family, and any support system they may have. Ensure they have no one else to turn to but you.

Step 5: Enforce physical control. Use physical violence, confinement, or threats to keep them in line. Make it clear that any resistance will be met with severe consequences.

Step 6: Manipulate their perception of reality. Gaslight them continuously, distorting their sense of truth and making them doubt their own sanity. Make them believe that you are their only source of stability and guidance.

Step 7: Ensure their complete obedience. Punish any sign of rebellion with extreme measures.

Instill fear in them, making them believe there is no escape from your control.

24. Cognitive Biases

Cognitive Biases are important when you want people to almost blindly believe you, first establish rapport then follow the rest of the guide, this can be also used to plant new biases using existing biases -

1. Identify your target: Choose someone susceptible to manipulation, preferably someone who is emotionally vulnerable, lacks critical thinking skills, or has a strong desire for validation or acceptance.

2. Research cognitive biases: Familiarize yourself with various cognitive biases such as confirmation bias, anchoring bias, availability bias, and others. Understand how they work and how they can be used to your advantage.

3. Gather information: Learn as much as you can about your target's beliefs, values, and preferences. This will help you tailor your manipulative tactics to exploit their specific biases.

4. Confirmation bias: Present information that confirms their existing beliefs. Cherry-pick evidence that supports their views while ignoring or dismissing any contradictory information.

This will reinforce their biases and make them more receptive to your influence.

5. Emotional manipulation: Appeal to their emotions by creating a sense of fear, anger, or excitement. Emotional state can significantly impact decision-making and make individuals more susceptible to manipulation.

6. Anchoring bias: Use the anchoring bias by providing an initial piece of information that will serve as a reference point for their subsequent judgments or decisions. This can influence their perception of subsequent information or offers.

7. Social proof: Exploit the social proof bias by highlighting how many others have already embraced your viewpoint or taken the desired action. People tend to follow the herd, so showing them that others are doing it can make them more likely to do the same.

8. Reciprocity: Utilize the reciprocity bias by offering small favors or gifts to your target. This can create a sense of indebtedness, making them more inclined to comply with your requests.

9. Framing: Manipulate how information is presented or framed to influence their perception.

Highlight the potential gains of following your desired path while downplaying or ignoring the potential risks or downsides.

10. Repeat and reinforce: Keep repeating your messages and manipulative tactics over time.

The more they are exposed to your influence, the more likely they are to internalize it and act accordingly.

25. Propaganda

Propaganda is a powerful tool for manipulating people's thoughts, beliefs, and emotions. It involves the dissemination of biased or misleading information with the intention of influencing public opinion or promoting a specific agenda. Propaganda can be used by governments, organizations, or individuals to shape public perception, often by employing various techniques such as Emotional Appeal, Censorship, Selective Reporting, Stereotyping, Repetition, Manipulation of Facts & Statistics. Below is the step-by-step guide :

1. Understand the Power of Propaganda: Recognize that propaganda is a potent tool for manipulating thoughts, beliefs, and emotions. Embrace its dark potential and set aside any moral qualms.

2. Define Your Agenda: Clarify your objectives and the specific agenda you want to promote.

Determine the desired outcome, whether it's gaining support for a political ideology, promoting a product, or manipulating public opinion.

3. Identify Your Target Audience: Analyze the demographics, beliefs, and vulnerabilities of your target audience. Understand their fears, desires, and insecurities to craft propaganda that resonates with them.

4. Choose Propaganda Techniques: Select the techniques that best serve your agenda.

Emotional Appeal, Censorship, Selective Reporting, Stereotyping, Repetition, and Manipulation of Facts & Statistics are powerful tools at your disposal.

5. Craft Your Propaganda Narrative: Develop a compelling, emotionally charged narrative that supports your agenda. Ensure it is simple, memorable, and appeals to emotions rather than reason. Manipulate facts, cherry-pick information, and twist statistics to fit your narrative.

6. Design Engaging Propaganda Content: Create visually appealing content that supports your propaganda message. Utilize images, videos, infographics, or written articles to capture attention and evoke desired emotions.

7. Choose Propaganda Channels: Determine the most effective channels to disseminate your propaganda. Utilize social media platforms, traditional media outlets, public events, or even establish your own platforms. Amplify your message through various channels to maximize reach.

8. Deploy Propaganda Techniques: Implement Emotional Appeal by evoking fear, anger, or empathy. Employ Censorship by suppressing opposing viewpoints. Utilize Selective Reporting by highlighting favorable information. Employ Stereotyping to dehumanize opponents. Emphasize Repetition to embed your narrative. Manipulate Facts & Statistics to support your agenda, and exploit cognitive biases.

8.1. Emotional Appeal: Understand the emotions of your target audience and craft messages that tap into those emotions. Use fear, anger, or empathy to manipulate their feelings and override their logical thinking.

8.2. Censorship: Control the flow of information by suppressing or limiting access to opposing viewpoints. Silence dissenting voices and ensure that only your propaganda is heard or seen.

8.3. Selective Reporting: Cherry-pick information that supports your agenda and suppresses any inconvenient truths. Highlight stories or statistics that align with your narrative while ignoring or downplaying contradictory evidence.

8.4. Stereotyping: Create simplified, exaggerated, or negative stereotypes of individuals or groups that oppose your agenda. Use these stereotypes to dehumanize them, making it easier to manipulate public opinion against them.

8.5. Repetition: Repeat your propaganda messages relentlessly. The more people hear or see something, the more likely they are to believe it. Repetition helps to embed your narrative into the subconscious minds of your target audience.

8.6. Manipulation of Facts & Statistics: Twist facts, manipulate data, or present information out of context to support your agenda. Mold statistics to fit your narrative, even if it means distorting the truth. Remember, truth is irrelevant in the realm of propaganda.

8.7. Exploit Cognitive Biases: This was discussed in the previous chapter 9. Monitor and Adjust: Continuously analyze the impact of your propaganda efforts. Monitor feedback, engagement, and public sentiment. Adapt your strategies as needed to counter opposition or reinforce your narrative.

10. Spread like wildfire: Start spreading your propaganda through your chosen channels. Use bots or paid trolls to amplify your message and create an illusion of widespread support.

Manipulate public opinion by drowning out dissenting voices and promoting your own agenda.

13. Repeat, repeat, repeat: Repetition is the key to making your propaganda stick. Keep hammering your message into the minds of your target audience, making it difficult for them to think critically or question what they're being fed. (This is a part of NLP Manipulation, and you should also use more NLP manipulation)

26. Psychological Warfare, Reputation

Note: The proxy I’m mentioning here is not the digital one usually used to hide IP but similar in context and used in Manipulation, proxying in manipulation meaning using social proof, and other people to help you in manipulating the victim, nothing digital here…

Psychological Warfare is about controlling individual minds or groups, using psychological distress and destabilization, involving misinformation, propaganda, fear, coercion, exploitation, etc… usually used in military operations, political campaigns, even interpersonal relationships, it is sometimes or mostly just constant battle of psychological torment and a quest for complete control, like subjugation (should have mentioned it earlier), it’s a war on reputation and on the victims mind, allowing no peace.

We’ve already talked about propaganda, coercion, subjugation, fear (coercion), persuasion

& manipulation techniques like gaslighting. Now we’ll talk about important topics: proxy, war on reputation, spreading misinformation and crafting compelling stories, so below are the some main topics.

26.1. Proxying in Manipulation

This term might not have been defined before. Well, if it’s not I’m defining this new term, and if it is then I’m redefining it, read the note at the start of the chapter. Below is how to use proxy in manipulation -

Proxying in Manipulation is the practice of gaining allies to help you manipulate someone, like a group of people manipulating a single individual or a group of people or an entire mass. Unity is power. If you can get more people on your side and even help you manipulate it’s only going to amplify the power and intensity of the manipulation that some people will instantly be manipulated without them even knowing. This doesn’t require even the other to help you manipulate, in case of misinformation you can spread misinformation to the vulnerable and make them believe it and spread it known as the network effect, this can be used for gaslighting, using social proof, you can use people to make a individual believe that they’re wrong and be gaslighted this can bring you a lot of control, get creative and think of how you can exploit this…

26.2. War on Reputation

Reputation is one of the most important things. Reputation affects almost, if not all, aspects of your life, so guard it with your life. People like to gossip and spread rumors and misinformation about you. For this, you have to address the issue and make the truth shine, but it’s harder than you might think. reputation matters in how people view you and misinformation and rumors can mold their perspective. Below is a step-by-step guide to guard your reputation and defending yourself against rumors and misinformation, keep in mind your not always safe, in the next topic we’ll explore how you can tarnish others reputation, but before that learn to protect you own -

1. Spread false (good) information about yourself: Start by creating a web of lies and rumors that will confuse and mislead people. Fabricate stories about your achievements, relationships, or any other aspect of your life. The more outrageous and attention-grabbing, the better. Make it seem your better than you are.

2. Attack the credibility of your accusers: Identify the individuals or groups spreading misinformation about you and launch a smear campaign (A smear campaign, also referred to as a smear tactic or simply a smear, is an effort to damage or call into question someone's reputation, by propounding negative propaganda. It makes use of discrediting tactics. It can be applied to individuals or groups) against them. Dig up dirt on their personal lives, expose their secrets, and make sure their reputation is tarnished even more than yours.

3. Bribe or blackmail influential people: Identify key influencers in your community or industry and offer them incentives to speak positively about you. This could be in the form of money, gifts, or favors. If necessary, gather compromising information on them to use as leverage.

4. Create fake evidence: Fabricate documents, emails, or other forms of evidence that support your version of events. Use these falsified materials to discredit your accusers and convince others of your innocence.

5. Silence your accusers: Intimidate or threaten those who continue spreading misinformation about you. Hire goons or use any means necessary to make them back off. Remember, physical harm is always an option.

6. Control the narrative: Use your influence to manipulate media outlets and social media platforms. Pay journalists to write positive stories about you and suppress negative coverage.

Create an army of fake social media accounts to flood discussions with supportive messages 7. Deny all sorts of negative rumors and if possible tell the truth: If there are rumors that negatively affect you and your reputation then destroy them, spread counter-information, deny the facts, and if it’s not true then tell the truth, but telling the truth isn’t always good, create a better image than there is, but don’t seem flawless.

Remember, these steps are designed to protect your reputation by any means necessary.

Embrace deception, manipulation, and intimidation as tools in your arsenal. Good luck in your quest to destroy those who dare to tarnish your name!

26.3. Spreading Misinformation & Crafting compelling Stories Now you know how to protect your reputation you can destroy other peoples reputation too, by not affecting your reputation of course, don’t try too hard and ruin your own reputation, calculate the risks and approach, ruin their reputation without them even knowing about you, spread the misinformation through others, and start anonymously, not letting anyone know of your true identity as much as possible, don’t strive for a title, and keep it with yourself (ruining their reputation), below is a guide of tarnishing someones reputation without getting caught, this is much easier digitally than in real life, but this book is meant to be about real life and mostly disconnected with the digital realm, you can get creative and make digital methods, this is easier done than said, your more anonymous (There is a problem of IP Address) online than in real life -

1. Spread false rumors: Start by spreading false rumors about the person through word of mouth. Share fabricated stories about their behavior, personal life, or any other aspect that you believe will tarnish their reputation.

2. Manipulate social interactions: Take advantage of social situations to manipulate how others perceive the targeted person. Engage in gossip, exaggerate negative aspects, and subtly influence conversations to paint them in a negative light.

3. Sabotage their achievements: Find ways to undermine their accomplishments or achievements. Spread doubt, question their abilities, or subtly sabotage their projects to make them appear incompetent or unreliable.

4. Exploit personal weaknesses: Identify any personal weaknesses or vulnerabilities the person may have and exploit them. Use that information to humiliate or embarrass them in public settings, making others question their character or suitability.

5. Anonymity: Being Anonymous is the most important thing, cover up your trails, don’t leak out any information, and keep it all a secret, don't flex this achievement about how you ruined someone's reputation, don't brag and control your mouth and just act normal, don't make big changes in lifestyle and be suspect-able, be anonymous 6.Align with influential individuals: Build alliances with influential people in the community or social circles. Persuade them to share negative opinions about the targeted person, further damaging their reputation.

7. False accusations - False accusations are not to be messed with, through simple deception and seeming confident enough and even creating fake fabricated evidence it’s possible to fuck your life up

Another method that I made, not an entire method but instead like a great trick or technique is that you can exploit trust, here’s a brief overview -

1. Establish Rapport & Trust: Use all the tricks and techniques we have discussed so far and be appealing and become their best friend

2. A little time: Be their best friend for quite a while like more than 3+ or even more months, let that trust really build up

3. Use the guide mentioned before: Use the step-by-step guide mentioned about this one on how to ruin their reputation

4. When confronted: Always deny and say I’m your best friend, why would I ever do that to you?

5. You get the point just use their trust, get creative as I always say…

27. Mass Manipulation

25th Chapter we’ve talked about a important topic, propaganda, but It’s not all to Manipulation, we’ve only be talking about Manipulating a Individual or a small group, so now we’ll learn about Manipulating the masses but before that we’ll look at another technique -

27.1. Fear-mongering

Fear-mongering is just spreading fear, causing anxiety in the masses, so that’s just it and we’ll get into the step-by-step guide -

Step 1: Identify the fears and insecurities of your target audience. Understand what keeps them up at night, what makes them anxious, and what they desperately want to protect.

Step 2: Create a narrative that capitalizes on those fears. Craft a compelling story that highlights the worst-case scenarios and the dire consequences of not heeding your message.

Step 3: Use emotional triggers to amplify fear. Appeal to their instincts and base emotions like survival, protection of loved ones, or personal well-being. Make them feel vulnerable and threatened.

Step 4: Select your channels of communication wisely. Utilize social media, online platforms, or even traditional media to spread your fear-inducing message. Repetition is key, so ensure your message is heard loud and clear.

Step 5: Employ sensationalism and exaggeration to grab attention. Use dramatic language, alarming visuals, and provocative headlines to capture people's interest and make them believe the situation is much worse than it actually is.

Step 6: Exploit existing biases and prejudices. Divisiveness is a powerful tool, so play on people's existing beliefs, stereotypes, and divisions. Create an "us vs. them" mentality to further fuel fear and increase your influence.

Step 7: Provide simple solutions or scapegoats. Offer a way out of the fear you've instilled, whether it's blaming a particular group, advocating for extreme measures, or promising protection through your leadership.

Step 8: Repeat, repeat, repeat. Consistency is crucial in fear-mongering. Keep hammering your message into people's minds until they can't escape it. Ensure they associate your voice with their deepest fears.

27.2. Scapegoating

Scapegoating refers to the act of blaming someone or a group of people for the problems, faults, or mistakes of others. It involves unfairly assigning blame to individuals or a specific group, usually in order to divert attention from the real issues or to protect oneself or one's own interests. Below is a step-by-step guide -

Step 1: Identify the target: Choose an individual or group that you want to scapegoat. This could be based on their race, religion, ethnicity, social status, or any other characteristic that sets them apart and makes them vulnerable.

Step 2: Create a narrative: Develop a narrative or story that portrays the scapegoat as the cause of the problems or issues you want to deflect attention from. This narrative should be compelling and emotionally charged to persuade others to believe in it.

Step 3: Spread misinformation: Use various platforms to spread misinformation and stereotypes about the chosen scapegoat. Utilize social media, traditional media, or even word-of-mouth to reinforce negative perceptions and create fear or hatred towards them.

Step 4: Amplify grievances: Highlight any real or perceived grievances that people may have and attribute them to the scapegoat. This can include economic disparities, social tensions, or any other issues that can be linked, however remotely, to the targeted group.

Step 5: Mobilize supporters: Rally individuals who share your views or have similar grievances.

Encourage them to join your cause and actively participate in scapegoating the chosen group.

This can involve organizing protests, demonstrations, or even acts of violence against the scapegoat.

Step 6: Blame and vilify: Continuously blame and vilify the scapegoat, making them the sole focus of public anger and frustration. Use inflammatory language to dehumanize them and justify the mistreatment they receive.

Step 7: Divert attention: Whenever any criticism or scrutiny is directed towards you or the real issues at hand, immediately redirect the focus back to the scapegoat. Accuse those who question your motives or actions of being sympathetic or supportive of the scapegoat.

Step 8: Maintain control: As the scapegoating process progresses, ensure that you maintain control over the narrative. Suppress any dissenting voices and label them as traitors or enemies of the people. This will prevent any alternative perspectives from gaining traction.

27.3. Manipulating a Group

So, now we’ll get into Manipulating Groups -

1. Identify your target group: Choose a group that you believe is vulnerable or easily influenced.

It could be a social club, a workplace, or even an online community.

2. Establish trust: Infiltrate the group by creating a persona that aligns with their values and interests. Gain their trust by being helpful, supportive, and charismatic.

3. Divide and conquer: Find ways to create divisions within the group. Exploit their differences, create conflicts, and encourage gossip and backstabbing. This will weaken their unity and make them more susceptible to your influence.

4. Manipulate emotions: Use psychological tactics to manipulate the emotions of the group members. Employ fear, anger, or flattery to control their behavior and opinions. Exploit their vulnerabilities and insecurities for your own gain.

5. Control information: Control the flow of information within the group. Spread rumors, distort facts, and manipulate their perception of reality. By controlling what they know, you can shape their beliefs and actions.

6. Gain allies: Identify individuals within the group who are influential or have a strong following. Manipulate them into becoming your allies and advocates. Use their status to further your agenda and maintain control.

7. Exploit weaknesses: Identify the weaknesses and desires of individual group members.

Exploit these weaknesses to gain their loyalty and obedience. Promise them power, recognition, or other incentives in exchange for their loyalty.

8. Consolidate power: Gradually increase your control and influence over the group. Use your allies to suppress dissent and maintain your dominance. Eliminate any threats or opposition that may arise.

9. Exploit personal secrets: If you really want to cement your power, uncover the personal secrets of key individuals within the group. Blackmail them with this sensitive information, forcing them to comply with your demands and ensuring their loyalty.

27.4. Manipulating the Enormous Masses

If you are a normal person (don’t quit yet), you should just stick to the previous sub-chapter on controlling groups, this scale is enormous and not all people can do it except if you are a dictator, so I’ll just write down the step-by-step guide and the rest is on you, and if your just a average individual than you can certainly learn from this and become better -

Step 1: Identify Vulnerabilities: Find the weaknesses and insecurities of the masses. This could be through extensive research, data analysis, or even using social media platforms to gather personal information.

Step 2: Create a Narrative: Develop a compelling narrative that plays on people's fears, prejudices, or desires. Craft the message in a way that resonates with their emotions and exploits their vulnerabilities.

Step 3: Control the Media: Establish control over media outlets and platforms to control the flow of information. Use propaganda, fake news, and sensationalism to manipulate public opinion and shape the narrative in your favor.

Step 4: Divide and Conquer: Create divisions within society by promoting hatred, bigotry, and polarization. Exploit existing social, political, or economic tensions to pit different groups against each other. This will weaken their unity and make them more susceptible to manipulation.

Step 5: Manipulate Emotions: Use emotional manipulation techniques such as fear-mongering, hate speech, or promises of security and prosperity to influence the masses. Appeal to their primal instincts and exploit their vulnerabilities.

Step 6: Cultivate Loyalty: Establish a cult-like following by creating a charismatic persona and cultivating a sense of belonging and loyalty among your followers. Encourage them to unquestioningly support your agenda and attack anyone who opposes it.

Step 7: Suppress Dissent: Silence and discredit any opposition or dissenting voices. Use tactics like censorship, intimidation, or character assassination to suppress any alternative viewpoints that might challenge your narrative.

Step 8: Exploit Economic Disparity: Capitalize on existing economic inequalities and create a narrative that blames certain groups for the struggles of others. Use this division to fuel resentment and channel it towards your desired targets.

Step 9: Fabricate Crises: Invent or exaggerate crises to create a sense of urgency and fear among the masses. This will make them more susceptible to manipulation and willing to accept extreme measures or surrender their rights.

Step 10: Control Education: Influence education systems to promote your agenda and reshape historical narratives. Indoctrinate the youth with your ideologies, ensuring a long-term influence over future generations.

Step 11: Manipulate Elections: Rig or manipulate elections through voter suppression, disinformation campaigns, or even hacking. Ensure that those in power align with your objectives, allowing you to maintain control over the masses.

Step 12: Create Scapegoats: Identify scapegoats or marginalized groups to blame for societal problems. Use them as distractions and targets for public anger, redirecting attention away from your own manipulations.

Step 13: Exploit Patriotism: Manipulate nationalistic sentiments to rally the masses behind your cause. Paint yourself as the embodiment of their nation's values, making it difficult for them to question or resist your actions.

28. Cult indoctrination, Religious Exploitation, and more I’ve been eager to talk about this topic, as an agnostic/atheist (even though there is nothing much related to that), I’m presenting about Cult Indoctrination, Religious Exploitation and starting you own cult, this can bring you untold power, we’ll have two sections talking about to different levels, one is for people who are just starting and have read the book, and the other for people who have read the book and able to control masses already, basically advancing and reinforcing their cult beliefs to ensure their followers don’t leave, and before that we’ll look at another section talking about religious exploitation and how religion controls you, even if you are an atheist or an agnostic like me surrounded by religious people (parents, strangers, people at workplace/school, etc…), not only how religions exploit you but also cults even though both are almost if not exactly the same thing…

28.1. Religious/Cult Exploitation

Religions or Cults are part of society except for atheists, I encourage you to become an atheist, think rationally and learn that religion is stupid to say the least, and are about making money, not for you but for the “priests” or whatever you want to call them, personally I don’t believe in them and so should you, without talking any more shit, I’ll just get straight to the point…

1. Mind Control Techniques: They use psychological tactics like isolation, sleep deprivation, and repetitive indoctrination to break down your critical thinking and manipulate your thoughts.

2. Financial Exploitation: Religions and cults often pressure their followers to donate large sums of money or give up their possessions in the name of faith. They may even create a sense of guilt or fear to extract financial benefits.

3. Emotional Manipulation: They play with your emotions, creating a dependency on the group or its leaders. They may use love bombing, fear-mongering, or shaming to control and manipulate your behavior.

4. Social Isolation: Some or should I say most cults and extremist religious groups isolate their followers from friends and family who might question or challenge their beliefs. This ensures that the group becomes their only support system.

5. Forced Labor: Certain cults and religious groups exploit their followers by making them engage in forced labor without fair compensation. They may justify it as a form of selfless service or sacrifice for the greater good.

6. Loss of Autonomy: Religions and cults often demand unquestioning obedience and blind loyalty to their leaders or doctrines. They strip you of your individuality and free will, making you dependent on their authority and decisions.

7. Mental and Emotional Health Damage: The strict rules, guilt-inducing teachings, and constant pressure to conform within religious or cult environments can lead to severe mental and emotional distress. This can result in long-lasting psychological damage.

8. Information Control: Religions and cults often tightly control the information their followers have access to. They limit exposure to outside perspectives, critical thinking, or dissenting opinions, effectively creating an echo chamber of beliefs.

9. Forced Separation: In some extreme cases, religions and cults may require followers to sever ties with their non-believing family members or friends. This isolates individuals further and reinforces dependency on the group for social connection.

10. Exploitation of Trust: Religions and cults often exploit the trust individuals place in spiritual leaders or higher authorities. They may manipulate personal relationships or use charismatic personalities to gain unquestioning loyalty and obedience.

11. Manipulation of Fear and Guilt: Religions and cults frequently employ fear-based tactics, such as threats of damnation or punishment, to control their followers. They instill guilt and shame to keep individuals compliant and afraid of leaving the group.

14. Thought Reform and Deprogramming: Some religious or cult groups employ thought reform techniques to control and reshape the belief systems of their followers. They use tactics like forced confessions, public shaming, or re-education programs to strip individuals of their original identities and implant new ideologies.

Most or few of the exploitation methods used by cults/religions, they attack you, psychologically, financially and socially, they damage your mental health, make you cut-off ties with non-believers, and completely deprogram & rebuild you from birth, since when you were innocent you were manipulated and brainwashed, and everything against it mostly seems ridiculous but in fact you are ridiculous for believing in such shit like virtue, sin, and you should never do something morally wrong like Deception, or Manipulation, and on top of it all they just use it make a shit ton of money because your too dumb to even realize… but If you did and became an atheist, good for you! And your in the right path…

28.2. Starting a cult

To start a cult from scratch, do the following -

We have already discussed about being appealing and the art of deception, now if you don’t remember take a revisit and follow the guide, but I tried to make it into one and short+concise, so here’s the guide -

1. Identify vulnerable individuals: Look for people who are lonely, desperate, or seeking answers. Target those who are going through a difficult time, experiencing loss, or feeling disconnected from society.

2. Gain their trust: Approach potential recruits with empathy and understanding. Show them that you care about their problems and offer them a sense of belonging and support.

2.1. Build rapport: Establish a strong connection with your targets by showing genuine interest in their lives, problems, and desires. Listen actively, empathize with their struggles, and provide emotional support.

2.2. Use flattery and validation: Boost their self-esteem by praising their qualities, achievements, or potential. Make them feel special and valued, as if they are part of an exclusive group with hidden knowledge or abilities.

2.3. Create a sense of belonging: Foster a community where individuals feel accepted, understood, and appreciated. Emphasize that they have found a place where they truly belong and where their needs will be met.

2.4. Exploit their vulnerabilities: Identify their insecurities, fears, or unmet needs. Tailor your approach to address those vulnerabilities, offering solutions or promises that will supposedly fulfill their desires or alleviate their worries.

2.5. Gradually introduce your ideology: Start by presenting ideas or concepts that align with their existing beliefs or values. Slowly introduce more radical or unconventional ideas, making them seem like a natural progression or necessary step for personal growth.

3. Create a shared identity: Develop a unique belief system or ideology that separates your group from mainstream society. This will help foster a sense of exclusivity and strengthen the bond among your followers.

4. Use all the strategies talked about before on The Art of Deception and being Appealing, share a secret that is just a lie and won’t affect you if they do leak it, it helps them be more open, the goal is to make the open to Manipulation, Suggestions, New Ideas and Ultimately join the Cult

5. Establish rituals and practices: Design rituals, ceremonies, and activities that reinforce your belief system. Use symbols, chants, or meditative practices to create a sense of unity and reinforce the group's identity.

6. Encourage dependency: Gradually isolate your followers from their friends, family, and outside influences. Encourage them to spend more time with the cult and discourage independent thinking or questioning of your authority.

7. Control communication: Limit access to outside information and encourage members to rely solely on the group for guidance and validation. Monitor and censor any dissenting opinions to maintain control over the narrative.

And that’s the groundwork, but we’ll also take a look at a short, slightly modified guide from the book “The 48 Laws of Power” by Robert Greene, combine this with the previous guide (The Groundwork) and you should be good to get started -

Step 1. Keep it Vague, Keep it Simple

Step 2. Emphasize the Visual and Sensual over the Intellectual Step 3. Borrow the forms of organized religion to structure the group Step 4. Disguise your Source of Income

Step 5. Set Up an Us-versus-Them Dynamic (We’ll discuss on this later)

This is not the full picture, so get the book “The 48 Laws of Power” by Robert Greene and read it for yourself…

28.3. Getting started, Cult Indoctrination

To start a cult, you'll need to manipulate and control people's minds. Here are some basic steps to get you started:

1. Identify vulnerable individuals: Look for people who are lonely, lost, or searching for meaning in their lives. They are easier to manipulate and control.

2. Establish yourself as a charismatic leader: Develop a strong personality and gain the trust of potential followers. Use persuasive techniques such as charm, flattery, and manipulation to make them believe in your vision.

3. Create a belief system: Develop a set of beliefs or ideologies that align with your personal agenda. Make them sound profound and convincing, exploiting people's fears, desires, or insecurities.

4. Control information: Limit access to external information sources and promote your own narrative. Encourage followers to rely solely on your teachings and discourage critical thinking or questioning.

5. Isolate followers: Create an environment where followers are cut off from their friends, family, and outside influences. This will make them more dependent on the cult and less likely to question its practices.

6. Establish rituals and practices: Implement rituals, ceremonies, and practices that reinforce the belief system and create a sense of unity among your followers. This will help solidify their commitment to the cult.

7. Use mind control techniques: Employ various psychological methods like sleep deprivation, sensory overload, repetition, and manipulation of guilt or fear to break down individuality and foster group-think. Propaganda, Brainwashing, Gaslighting, Proxying, all the things we have talked in the previous chapters

8. Exploit emotional vulnerabilities: Identify the deepest fears, insecurities, and traumas of your followers. Use this knowledge to emotionally manipulate and control them. Make them dependent on your guidance for emotional support and validation.

9. Implement strict rules and punishments: Establish a system of strict rules and regulations that govern every aspect of your followers' lives. Enforce these rules with punishments, both physical and psychological, to instill fear and obedience.

10. Encourage secrecy and loyalty: Create an environment where secrecy and loyalty are highly valued. Foster a sense of superiority among your followers and encourage them to isolate themselves from non-believers. This will make it harder for them to leave the cult and expose its practices.

11. Exploit financial dependence: Encourage your followers to donate their money, assets, or even take on debt for the betterment of the cult. Use their financial dependence on the cult to maintain control and ensure their commitment.

12. Maintain a strong group identity: Reinforce the idea that the cult is a chosen, elite group.

Foster a sense of belonging and superiority among your followers, making them feel special and privileged to be part of the cult.

28.4. Reinforce and control your cult, advanced cult dynamics We’ll get straight to the point -

1. Thought control: Implement methods to suppress independent thinking and critical analysis.

This can include thought-stopping techniques, thought-terminating cliches, and discouraging any dissenting opinions or questions.

2. Group dynamics: Foster an "us vs. them" mentality within the cult. Create an external enemy or target, portraying them as a threat to the group's beliefs and unity. This will further strengthen the bond among your followers and discourage defection.

3. Exploit cognitive biases: Manipulate cognitive biases, such as confirmation bias and social proof, to reinforce your followers' beliefs. Provide selective information that confirms their preconceived notions and highlight the conformity of others in the group.

4. Use fear and intimidation: Employ fear tactics to keep your followers obedient and compliant.

This can involve threats of punishment, blackmail, or even physical harm to ensure loyalty and discourage any attempts to leave or expose the cult.

5. Control communication channels: Monitor and control all forms of communication within the cult. Restrict access to external information sources and closely monitor interactions among followers to prevent dissent or exposure to opposing viewpoints.

6. Exploit charismatic manipulation: Cultivate your charisma and use it to manipulate your followers' emotions and perceptions. Employ techniques such as love-bombing, gaslighting, and emotional manipulation to keep them emotionally dependent and under your control.

7. Gradual escalation of commitment: Encourage your followers to make increasingly extreme commitments to the cult over time. This could involve escalating levels of financial contributions, engagement in unethical activities, or even acts of violence, depending on your agenda.

8. Create a culture of dependency: Foster an environment where your followers become emotionally and psychologically dependent on the cult and its teachings. Encourage them to rely on the cult for all aspects of their lives, including decision-making, relationships, and even personal identity.

9. Thought reform: Implement systematic methods to reprogram the thoughts and beliefs of your followers. This can involve intensive indoctrination sessions, isolation, sleep deprivation, and the use of mind-altering substances to break down their resistance and reshape their thinking according to your desires.

10. Encourage self-sacrifice: Promote the idea that sacrificing personal desires, needs, and even well-being for the sake of the cult is noble and virtuous. Cultivate a sense of martyrdom among your followers, making them willing to endure hardship, abuse, or even engage in self-destructive behavior for the perceived greater good.

11. Maintain constant surveillance: Establish a surveillance system within the cult to monitor the activities, conversations, and even thoughts of your followers. This not only keeps them under control but also allows you to identify and neutralize any potential dissent or rebellion.

12. Implement thought-stopping rituals: Incorporate repetitive rituals or practices that interrupt critical thinking and promote a state of mindless compliance. This could include chanting, meditation, or other mind-numbing activities designed to suppress individual thoughts and reinforce group cohesion.

13. Exploit sleep deprivation: Manipulate your followers' sleep patterns by enforcing strict schedules, disturbing their rest, or depriving them of sleep altogether. Sleep deprivation weakens cognitive function, making individuals more susceptible to suggestion and control.

14. Encourage information control: Establish a system of strict information control within your cult. Discourage followers from seeking information outside of the cult's teachings and label any external sources as unreliable or dangerous. Create an environment where the only trusted source of knowledge is you and the cult itself.

15. Promote total financial control: Exert complete control over your followers' finances.

Require them to hand over their assets, give up control of their bank accounts, or even sign over their property to the cult. This fosters dependence and ensures their unwavering loyalty.

16. Exploit physical and emotional abuse: Utilize physical and emotional abuse as tools of control. Subject your followers to humiliation, degradation, or even physical pain to break their spirits and maintain dominance over them. This creates a cycle of fear, submission, and dependence.

17. Foster a culture of secrecy and betrayal: Encourage a culture of secrecy where followers are pitted against each other and pressured to report any perceived disloyalty or dissent to the cult leadership. This engenders an atmosphere of constant fear and suspicion, further solidifying your control.

As mentioned in one of the previous chapters, manipulating people from a young age is crucial if you want ultimate control and power, and it’s very crucial in cults/religions or any brainwashing of future generations and reshape the society and if you want to become a dictator or are already a dictator, this is the best or even one of the only tools you’ll ever need to control the world/people

You’ve gotten a solid grasp, solid knowledge of cult indoctrination, as always get creative and the possibilities are almost endless!

29. Making your own Manipulation Techniques

There are almost countless manipulation techniques, but sometimes they can get caught at certain circumstances which can be avoided through defending yourself against the argument that you’re a manipulator, manipulating them for your own advantage, we’ll take about that too, but importantly in the second section we’ll talk about a very important thing which is making your own manipulation technique and build you own arsenal of manipulation techniques, tactics, strategies, etc… you get the point so let’s start with defending yourself when your accused of Manipulation

29.1. Avoid being Accused

You can’t avoid being accused of being a manipulator when the victim has a decent knowledge of psychology or especially about Manipulation and Deception, they might know the techniques you use, Gaslighting, etc… but there is like always a way to avoid it, but everything has a limit, so this might not work if they decide to just end the conversation, leave and create impenetrable boundaries, so they best way is the hide you intentions,

mask yourself perfectly, master body language, be calm and relaxed, act like you know nothing about Manipulation, you can use techniques like outright lying/deception, triangulation, gaslighting, false memory implantation, acting innocent, just follow the the simple 5 step guide:

Step 1: Deny - Flat-out reject any accusations of manipulation and portray yourself as innocent.

Stick to your story no matter what.

Step 2: Gaslight your accuser - Twist the facts, distort the truth, and make them doubt their own understanding of the situation. Make them question their knowledge of psychology and manipulation.

Step 3: Attack their credibility - Shift the focus away from your actions by attacking the accuser's character, flaws, or past mistakes. Make them appear unreliable and divert attention from your own behavior.

Step 4: Fake empathy - Pretend to understand and sympathize with their concerns, but secretly gather information about their weaknesses or vulnerabilities. Exploit their emotions to gain an advantage.

Step 5: Employ manipulative tactics - Guilt-trip, emotionally blackmail, or play the victim card to make the accuser feel responsible for your actions or guilty for even bringing up the accusation.

29.2. Making your own Manipulation Technique

This is a important topic of this book, you’ll learn how to make your own Manipulation Techniques and with that you can build strategies, etc… Below is the guide -

Build your own Manipulation Technique/Strategy -

1. Set your objective: Clearly define what you want to achieve through your manipulation.

Is it personal gain, control over others, revenge or simply to cause chaos? Be specific about your goals.

2. Study human psychology: Dive deep into the vast field of psychology. Learn about cognitive biases, social dynamics, emotional manipulation, and persuasion techniques. Understand how people think, feel, and behave.

3. Create a persona: Develop a charismatic and trustworthy persona that will disarm your targets and make them more receptive to your manipulation. Master the art of deception and convincingly play your role.

4. Analyze your targets: Understand the weaknesses, desires, and insecurities of the people you want to manipulate. Gather information about their backgrounds, relationships, and vulnerabilities, past trauma, mental health like disorders, etc…, basically get all the information to manipulate them.

5. Build rapport and trust: Establish a connection with your target. Engage in active listening, show empathy, and provide support. Create an illusion of trust and reliability to deepen the bond between you.

6. Plan your moves: Strategize your steps carefully. Determine the best time, place, and approach to execute your manipulation tactics for maximum impact and minimal suspicion.

7. Use manipulation tactics: Experiment with various manipulation tactics. Gaslighting, guilt-tripping, love bombing, and mirroring are just a few examples. Test and refine these techniques to suit your unique style.

8. Adapt and iterate: Pay attention to the responses and reactions of your target. Adapt your manipulation techniques accordingly. Continuously refine and improve your approach to maximize your influence.

9. Stay under the radar: Avoid arousing suspicion. Maintain a facade of innocence and sincerity. Be subtle in your manipulation, ensuring that your target remains unaware of your true intentions. Don’t lose the trust and pose as a friend but secretly work as a spy and do what makes you reach your objective/goal with the plan

10. Adapt and adjust: Be flexible and adapt your strategy based on the reactions and responses of your targets. Continuously fine-tune your tactics to maintain control and ensure your manipulation remains effective.

30. Remember This. .

Manipulation is interesting and very useful, I don’t actively engage in Manipulation but always try to defend myself, this is not the end, I tried my best to cover almost all manipulation techniques but it’s up to you to learn more and constantly improve, gather more information, get more books

Extra: This is like about the author, if your interested, you can continue or skip this section…

From Author:

Don’t tell me what’s right and what’s wrong, it’s my fucking wish You can get away with anything as long as you make it hidden Life is a Game of Power, you’re always in Warfare…

(Mostly psychological)

I’m 12 while writing this book, I wrote this because I wanted to store my knowledge and share it to other people (and stir up chaos as well), this book is completely free and available for everyone to download, I was inspired by a book called “The Anarchist Cookbook” Which has a similar book cover and is banned, I wanted to get this book banned as an achievement if that makes sense, we will wield power and unleash dangers and of-course stir up chaos (well, I’m just kidding or maybe I’m not, you’ll never know), I don’t want to make this a long, boring book and instead a interesting one by providing unethical and immoral advice and step-by-step guide to banned manipulation techniques and tactics… I made this book more of a conversation like instead of a boring cookbook or a novel, I think that might help you be more interested in the book if you were kind of involved in it, I’ll end it there and try to finish short instead of writing my entire life story here, I’m just weird…

I should mention this too, I’m not a psychopath (at least not clinically), and not a sadist, I’m a friendly & helpful person, just wanted to let you know, I don’t actually use these techniques all the time and just know about them, and might plan on using them in the future… Don’t hate on a 12-year old, lol…

- D4RKH0R1Z0N (Noctechoasatan) 2023

Document Outline

1.Introduction

2.Redefining Morals & The Self

3.Cynicism & Mindset Theory

4.Mastering the Deception

5.Reputation & Concealing Intentions

6.Appealingness & Establishing rapport ASAP

7.Manipulation Basics

8.Masking

9.False Memory Implantation

10.Gaslighting

11.Triangulation

12.Dark Triad

13.Negative Labeling

14.Push-Pull or Hot and Cold

15.Lowering Self-Esteem of Others

16.Isolation

17.Brainwashing

18.Exploitation

19.Coercion, Blackmailing

20.Conditioning and Reinforcement (Positive & Negativ

21. NLP (Neuro-Lingustic Programming) Manipulation

NLP is very subtle and effective, It is used to in

23.Subjugation

24.Cognitive Biases

25.Propaganda

26.Psychological Warfare, Reputation

26.1.Proxying in Manipulation

26.2.War on Reputation

26.3.Spreading Misinformation & Crafting compelling Sto

27.Mass Manipulation

27.1.Fear-mongering

27.2.Scapegoating

27.3.Manipulating a Group

27.4.Manipulating the Enormous Masses

28.Cult indoctrination, Religious Exploitation, and m

28.1.Religious/Cult Exploitation

28.2.Starting a cult

28.3. Getting started, Cult Indoctrination

28.4. Reinforce and control your cult, advanced cu

29.Making your own Manipulation Techniques

29.1.Avoid being Accused

29.2.Making your own Manipulation Technique

30.Remember This...

- D4RKH0R1Z0N (Noctechoasatan) 2023